
 

 Nyhetsbrev från Rättstolkarna juni 2018 

 

Bästa kollegor, 

 

Sommaren är här och med den förhoppningsvis också lite välförtjänt 

ledighet. 

Men innan styrelsen tar ledigt över sommaren vill vi berätta om vad vi har 

gjort den senaste tiden. 

En delegation från styrelsen träffade Karin Påle Bartes som är rådman på 

Södertörns tingsrätt häromveckan. Mötet handlade primärt om 

direktbokning av tolkar och sms-förfrågningar till flera tolkar samtidigt, men 

även andra frågor togs upp. Läs Claudio Tamburrinis och Jennie Fors’ 

rapport som bifogas detta nyhetsbrev! 

 

Vi har också träffat Domstolsverket igen för att fortsätta dialogen som vi 

redan har påbörjat. Anna Wielgosz på Rättsavdelningen tog emot oss i 

Göteborgs tingsrätts lokaler. Rapporten från det mötet finns också bifogad 

till nyhetsbrevet! 

 

Den exekutiva kommittén som arbetar med SLAM!-konferensen den 15 

september hälsar att vi just nu kan anmäla oss till konferensen för det 

billigare priset, 1 500 kr inklusive lunch. Efter den 30 juni kostar 

konferensen 2 300 kr, så passa på att anmäla er redan i dag! Programmet 

hittar ni på www.slamconf.com. Som tidigare meddelats kommer bland 

andra Lotta Hellstrand och Alina Frantsuzova från Rättstolkarnas styrelse 

att stå för två programpunkter. 

 

Semantix har mailat oss och bett oss meddela våra medlemmar att 

reglerna för tilldelning av tolkuppdrag nu ligger uppe på Semantix’ hemsida, 

under Vanliga frågor och svar. 

 

Gällande upphandlingen av tolkförmedlingstjänster till bl.a. domstolar och 

polis väntar vi fortfarande på definitivt tilldelningsbeslut. Kammarkollegiet 

http://www.slamconf.com/


 

har yttrat sig om de överklaganden som har kommit in och rekommenderar 

avslag på dessa, dvs. att Förvaltningsrätten ska besluta att det redan 

fattade tilldelningsbeslutet gäller. Vi fortsätter förstås att följa utvecklingen. 

 

Rättstolkarnas styrelse önskar alla våra medlemmar en riktigt skön 

sommar! 

 

 
 


